
Jeg er en ældre kvinde på 67 år.

Jeg har lige fulgt debatten i det ”åbne samråd i sundhedsudvalget på TV den 16/4 2013.

Og – Jeg skal ærligt indrømme jeg sad og blev mere og mere både ked af det og gal i hovedet.

Det kunne kun forstås som om det er de ældre patienters skyld der er overbelægning. Det er dem der ligger 
på gangene og ”fylder op”, men selvfølgelig også dem man så lægger mærke til.

Kunne det ikke tænkes, det er fordi ældre måske ikke gør så meget vrøvl, så det er dem der er de 
nemmeste at flytte ud på gangene.

Der er overbelægning på sygehusene – det er alle ganske klar over. Grunden er jo at der, for eksempel hvor 
jeg bor i Nordsjælland, er nedlagt 3 mellemstore sygehuse inden for ganske få år. Men der er ikke kommet 
nogen erstatning for disse endnu.

Skal det så fremover være sådan, at fordi man nu er så ”uheldig” at blive gammel, og ramme ind i sygdom, 
så skal man ”puttes ” ind i en ”lokal kasse” hvor man først skal vurderes, om man nu også er syg nok til at 
komme på et hospital og blive udredt??
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